
  

TOUR CODE: CTWXIY/CGO07 

  
 
第一天  吉隆坡中转城市西安         (晚餐)  
齐集于雪邦国际机场，乘搭国际航班途径中转城市飞往西安，古称长安，与世界名城雅典、开罗、罗马齐名，同
被誉为世界四大文明古都。抵达后，畅游【回民一条街】、及【钟鼓楼广场】钟鼓楼广场建成于1998年，迄今已
近十年，是西安的一件低领文化衫，时尚而开放，让西安重现在世人的目光中。  
 
第二天  西安           (早/午/晚餐)  
早餐后，游览座落在市南慈恩寺内的【大雁塔】又名大慈恩寺塔，唐高宗永徽三年（公元652年）玄奘法师为供
奉从印度带回的佛像，舍利和梵文经典，在慈恩寺的西塔院建起一座高180尺的五层砖塔，后在武则天长安年间改
建为七层。续前往【大雁塔广场】。随后，前往参观【陕西省博物馆】，以其丰富的文物藏品成为展示陕西历史
文化和中国古代文明的殿堂，被誉为“古都明珠，华夏宝库”。晚间，前往欣赏【仿唐歌舞表演】。  
 
第三天  西安灵宝          (早/午/晚餐)  
早餐后，游览【秦始皇兵马俑博物馆】（含电瓶车），是秦始皇陵的从葬坑，被誉为"世界第八大奇迹”，1987
年由联合国教科文组织列入“世界人类文化遗产”目录。秦始皇陵建于公元前246年至公元前208年，历时39年，
是中国第一个规模比较大完善的帝王陵寝。随后，前往位于骊山北麓的【华清池】它是唐代华清宫内的温泉浴池 
，这里以温泉和风景秀丽著称，更因唐玄宗和杨贵妃的爱情故事而驰名中外。接着，驱车前往灵宝。  
 
第四天  灵宝三门峡洛阳        (早/午/晚餐)  
今早，乘车赴三门峡。抵达后，游览【天井窑洞】及【虢国车马坑】一座集文物陈列、遗址展示、园林景观为一
体的现代化、多功能博物馆。继续前往洛阳游览中国三大石窟之一的【龙门石窟】(含电瓶车）现存佛像十万余
尊，窟龛程 1961年确定为中国重点文物保护单位。续参观【关林】是埋葬关羽头颅的地方。  
 
第五天  洛阳少林寺新密         (早/午/晚餐)  
早餐后，乘车前往参观嵩山【少林寺】位于河南省郑州市登封的嵩山，是少林武术的发源地，禅宗祖庭。由于其
座落嵩山的腹地少室山下的茂密丛林中，所以取名「少林寺」。之后往【塔林】参观，它是少林寺历代主持僧侣
的墓地，为中国最大的塔林；且您有机会观看【武功表演】。今晚入住新密酒店。  
 
第六天  新密开封郑州         (早/午/晚餐)  
早餐后，前往开封，游览城西北隅的【清明上河园】清明上河园是河南省最大的仿宋建筑群，体现了宋朝时期民
俗风情。游览包青天办案之开封府【包公祠】。特别安排乘坐【大宋三轮车】游览开封市容、途径宋都御街及潘
阳二湖。驱车前往郑州。前往【二七广场】。  
 
第七天  郑州中转城市吉隆坡         (早/午)  
早餐后，前往【黄河游览区】乘坐气垫船游览黄河两岸。登山远眺，滔滔河水，双桥飞架，巍巍壮观。随后，送
往机场乘搭国际航班途径中转城市飞返美丽家园-吉隆坡。 
 

 

 
 

备注 : 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准  
 



  

TOUR CODE: CTWXIY/CGO07 

 
 

DAY 01  KUALA LUMPUR TRANSIT CITYXIAN       (D)  
Assemble at KL International airport for a pleasant flight to Xian via transit city. Upon arrival, visit Huimin Street, 
Huimin Street is not a name for an exact street but a call for the accumulation area for the Hui Minority in Xi’an. No 
matter you want some unique souvenirs, relish some snacks in Hui style or appreciate the architectures built in 
Muslim style, Huimin Street would be a nice destination for you. Then, visit Drum Tower Square. 
 
DAY 02 XI’AN            (B/L/D)  
After breakfast, visit Great Wild Goose Pagoda -- Originally built in 652 during the reign of Emperor Gaozong of the 
Tang Dynasty, it functioned to collect Buddhist materials that were taken from India by the hierarch Xuanzang. Visit 
Great Wild Goose Pagoda Square. Continue visit Shaanxi Provincial Museum is a tribute to Shaanxi's glamorous 
imperial past. The museum building was designed in China's grand and elegant ancient Tang Dynasty style. It is a 
comprehensive museum with more than 370,000 exhibits of different times and kinds. Tonight, we will enjoy the 
Tang Dynasty Performance. 

 
DAY 03  XI’AN LING BAO          (B/L/D)  
After breakfast, visit Terracotta Warriors and Horses (include Battery Car) --was created to guard Emperor Qin 
Shihuang's tomb and to protect him in the afterlife. It is estimated that there are over 7,000 life-size terra cotta 
figures and horses buried here. After that, visit Huaqing Pool, is famed for both its dainty spring scenery and the 
romantic love story of Emperor Xuanzong and his concubine Yang Guifei in the Tang Dynasty. Then, heading to 
Lingbao.  
 
DAY 04  LINGBAO SAN MEN XIA  LUOYANG       (B/L/D)  
After breakfast, proceed to Sanmenxia. Upon arrival, visit Chariot and Horse Pit Museum of Guo Kingdom and visit 
Cave Dwellings. Then, proceed to Luoyang, visit the amazing Longmen Grottoes（include cable car), one of the three 
most famous treasure houses of Chinese grotto art. Then, visit to the General Guan’s Tomb the burial of general Guan 
Yu from Three Kingdoms Period. 
 
DAY 05 LUO YANG  SHAOLIN TEMPLE ---- XINMI      (B/L/D)  
After breakfast, proceed to Shaolin Temple and Forest of Pagodas in the mountains of Songshan. This is the 
birthplace of Chinese Martial Arts. Famous around the world, the Shaolin Monks are expert in the Art of Kung Fu. 
Today they will perform for us spectacular feats of strength, speed and power. This is truly amazing. Heading to 
Xinmi.  
 
DAY 06  XINMI  KAI FENG ZHENGZHOU       (B/L/D)  
After breakfast, move on to visit The Millennium City Park (Qing Ming Shang He Yuan), The gar-den was constructed 
according to the famous scroll painting by Zhang Zeduan, a famous painter in the Northern Song Dynasty. Later, 
visit to Memorial Temple of Lord Bao, was reconstructed in memory of Bao Zeng, an upright and honest official and a 
political reformer in the Song Dynasty. Then, special arrange to Trishaw Ride to view Song Royal Street and Pan 
Yang Lake. Later, heading to Zhengzhou. Visit Two Seven Square. 
 
DAY 07  ZHENGZHOUTRANSIT CITYKUALA LUMPUR      (B/L)  
After breakfast, visit The Yellow River Scenic Spot ~ Chinese nation’s mother river, also is well-known in China. Ride 
on the unique Hover craft to central wetland for short distance contact. Then, you will be transferred to airport for 
your flight back to Kuala Lumpur via transit city. 

 
P/S : The final order of itinerary will follow the local operator’s arrangement 


